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STYRETS ÅRSBERETNING 2014 

 
Innledning   
 

Styret i klubben har gjennom hele året hatt jevnt med styremøter. Vi har i år avholdt 8 

styremøter. Klubben har i 2014 hatt en hyggelig økning av medlemmer og vi er nå den klart 

største klubben i Regionen. 

 

Styret hadde som kortsiktig handlingsplan å ha minst 2 foreldremøter i hver sesong. Dette har vi 

fått til og vi vil i 2015 fortsette vår arbeid med å få bedre kommunikasjon med vårt medlemmer 

I den henseende har SIF arbeidet et helt år med ny hjemmeside og når denne blir lansert 1. mars 

2015 håper vi kommunikasjonen blir enda bedre. 

Vi håper også vår målsetting om at alle lag skal levere årsrapport for sesongen blir oppfylt i vår. 

 

Når det gjelder rekruttering av yngre spillere så har vi mye å gå på. Vi har ikke fått den økning av 

yngre spillere som vi hadde håpet på i og med vår og regionens satsning på skolebesøk. Vår 

ansatte trener Ron Billingslea har sammen med Jets sine elitespillere besøkt mange skoler uten at 

våre medlemstall har økt nevneverdig i 2014. 

 

Sportslig har sesongen vært en suksess og vi har vunnet nesten alt vi har vært med på av serier og 

cuper i de aldersklassene vi stiller med samme alder som de andre lagene. Vi har noen gode 

årsklasser som spiller i eldre serier og disse får selvfølgelig bank en gang i blant. Vi har også 

mange spiller på yngre landslag og landslagssamlinger. Dette er unikt i landssammenheng og det 

er nesten ikke til å tro når vi ser hvilken mulighet vi har til å bli gode i Trondheim, med de få 

gode lagene vi spiller imot. Oversikten ser dere lenger ned i årsrapporten. 

 

På trenersiden har vi i år fått registrert våre trenere inn i NBBF’s trenerregister og på Den Store 

Trenerhelgen i Oslo i januar 2015 hadde Hoops fleste deltagere av alle klubber i hele landet. Vi 

ser lyst på fremtiden med så mange interesserte trenere. 

 

Vi har mange flotte dommere i klubben, men vi sliter litt med rekrutteringen. Vi bør vel neste år 

gjøre et fremstøt her, slik at vi får flere dommere i klubben. Vi har et ansvar for dette i forhold til 

at vi er den klubben i Regionen som har flest lag. 

 

Når det gjelder økonomi så har vi holdt vårt budsjett nesten på kronen og det er vi meget godt 

fornøyd med. Klubben har fremdeles veldig god økonomi og ikke minst kjempegod 

økonomistyring. 

 

Vi har også denne sesongen hatt en del dugnader og vår faste leverandør av flytte/ryddedugnader 

har gitt oss sårt tiltrengt inntekt. Ser en på dugnadsinntektene så utgjør disse nøyaktig samme 

sum som utgifter til reisene våre. Det vil si at aktivitetsavgiften går til dekning av faste utgifter i 

forbindelse med drift av klubben. Vi håper alle stiller villig opp på dugnadene, når dere ser at de 

går til dekning av alle våre reiser. Mindre dugnad blir større egenandel på reiser og det er vel noe 

de fleste av oss ikke ønsker. 

 

Vi har også i år gjennomført mange arrangement og disse har vi fått stor sett mye skryt for. Vi 

har arrangert EBC/EB i mars for NBBF Region Midt, Sluttspill yngre lag for NBBF Region 

Midt, treningsleir i Liepaja som vanlig, kvalik Scania Cup for NBBF og hjulpet Nidaros Jets med 

arrangement av en Eliteseriekamp. Takk til alle frivillige som stilte opp. 
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Styret og tillitsvalgte  
 

Styret har i 2014 bestått av: 

 

Leder   Mathias Aarskog 

Nestleder  Steinar Bjørke 

Sekretær  Gunnhild Ertsås 

Kasserer  Anne Marit Dischington 

Styremedlem  Morten Tøfte 

Styremedlem  Bjørn Åge Bergsjordet 

Styremedlem  Alice Dørmænen 

 

Varamedlem  Knut Myhre 

 

Revisor  Svein Åge Relling 

Revisor  Erlend Solem 

 

Web-ansvarlig  Siri Strømme 

 

Vi har dette året hatt mye kommunikasjon med alle medlemmene og foreldrene i klubben via 

hjemmeside, gruppemailer og foreldremøter. Det er i hele år jobbet med ny hjemmeside i 

Sverresborg IF og den vil blir lansert i mars 2015. Vi gleder oss og vil i den henseende gi Siri 

Strømme honnør for mye jobbing med dette. 

 

Lag- og sosialkontakter  
 

Styret har i 2014 definert lag- og sosialkontakter som et eget ansvarsområde i styret, og utnevnt 

et styremedlem til å følge opp dette i klubben, og til å være kontaktperson mellom laget og styret. 

Det ble til oppstart av sesongen 2014-2015 utarbeidet klare arbeidsinstrukser og avklaring av 

ansvarsoppgaver for lag- og sosialkontakter. Disse er videreformidlet til alle lag. De fleste lags 

tillitsvalgte har fulgt ansvarsfordelingen etter styrets instrukser. Ved utgangen av 2014 hadde 

samtlige aktive lag utnevnt både lag- og sosialkontakt. I alle lag utenom Dame og Jr. Herre er det 

foreldre som har disse vervene. I de to nevnte lag er spillere vervinnehavere.   

 

Fra høstsesongen i 2014 kom vi i  gang med gjennomføring av foreldre- og spillermøter etter ny 

instruks fra styret. Målet er at alle lag skal ha minimum to foreldre- og spillermøter pr sesong, ett 

ved sesongstart på høst, og ett midtveis i sesongen (medio jan). Høstmøtet skal styres i stor grad 

fra klubben med en introduksjonspresentasjon lik for alle lag. I 2014 ble dette møtet avviklet i 

september for samtlige aktive lag. Oppmøtet fra flere lag var dessverre lavere enn håpet, og ett 

lag avviklet møtet uten spillere tilstede. Her må vi i 2015 kartlegge hvordan vi kan få til bedre 

oppslutning. Vårmøtet skal styres i større grad av de enkelte lagene og deres aktuelle saker. Her 

vil det rent sportslige ha større plass, og vi ser at dette fordrer bedre koordinering med 

Utdanningskomiteen og dens avvikling av trenermøter. Her har vi forbedringspotensiale for 2015 

for å unngå at vårmøtene kommer for sent i sesongen. 

 

Styret besluttet i 2014 at det er ønskelig med større fokus på det sosiale i lagene. Dette for å 

styrke miljøet innad i lagene, og som et ledd i forebyggingen av frafall fra klubben og idretten. 

Sosialkontakter er instruert om å organisere sosiale aktiviteter i lagene, og det ble på styremøte 

høsten 2014 vedtatt at klubben skal bidra økonomisk med kr 100,- pr spiller pr år til slike 

arrangement. Sosialkontaktene har også fått nedfelt ansvar for å styrke kontakten og 

bekjentskapet i foreldregruppa. Under flere lags hjemmekamper i 2014 har det blitt organisert 

enkel foreldrekaffe på tribunen. Dette håper vi å se mer av i 2015.    
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Medlemsregisteret  
Sverresborg Hoops Bredde har i dag et eget medlemsregister på exel. I tillegg må vi forholde oss 

til Hovedklubbens medlemsregister som er på et datasystem som heter WISWEB. WISWEB blir 

tatt ut i 2014 og vi gikk over til idrettens Klubbadmin høsten 2014. Detter er et helt nytt system 

som Idrettsforbundet satser på og vil bli det medlemsregisterprogrammet som blir fremtidens 

system for idretten. Vi er denne gang fremst i køen på dette og det har ført til en del utfordringer 

med utsending av aktivitetsavgift høst 2014. Betaling via Min Idrett har voldt enkelte litt 

problemer da det er opprettet flere Min Idrettsprofiler på enkelte personer og da kommer en ikke 

inn på den profilen hvor betalingen ligger. Klubbsupport jobber mye med dette og når alle har 

kommet inn første gang blir dette ikke noe problem. 

Medlemsregisteret ligger på Google Disk slik at alle tillitsvalgte kan gå inn der og sende mail til 

hvilket lag de vil eller hele medlemsmassen ved å kopiere mailadressene. 

Vi skal forsøke å se om vi kan sende mailer gjennom Klubbadmin i 2015.   

Pr 31.12.2014 har vi 169 medlemmer i Sverresborg Hoops Basket. Det er en økning på 27 % og 

det er vi fornøyd med. 

Fordelingen av medlemmene er som følger: 

Årsklasse 31.12.2013 31.12.2014 

J 06 1 1 

J 03  1 

J 02 1 3 

J 01 5 7 

J 00 1 4 

J 99  1 

J 98 3 2 

J 97 4 3 

J 96 2 2 

J 95 2 2 

J 94  3 3 

Senior J 92-88 2 3 

Senior J 87-  2 

Tillitsvalgte aktive kvinner  7 

G 07 Fotball  19 

G 06  1 

G 05 6 6 

G 04 7 14 

G 03 3 8 

G 02 7 7 

G 01 7 7 

G 00  20 15 

G 99   12 13 

G 98 12 10 

G 97 9 8 

G 96 2  

G 95  2 1 

G 94 3  

G 93  2  

Tillitsvalgte aktive menn  16 

sum aktive 116 166 

Ikke aktive medlemmer 17 3 

Totalt 133 169 
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Det ble innmeldt 63 nye medlemmer og utmeldt 42 medlemmer i 2014. Det er også i år stort 

frafall og dette må vi se på årsakene til i 2015.  

 

Klubben har følgende lag i seriespill i sesongen 2014/2015: 

 

Damer 1K, Damer 2K, Jenter J16, 3 lag Rullestolserien, 1M, 2 lag Jr. Menn GU19, 2 lag GU16, 

1 lag GU15, 2 lag GU14 og 3 lag GU13 i regionen sine serier.  I tillegg stiller med med 4-6 lag i 

regionen sine EBC (8-10 år), EB (10-13år) i aldersgruppene 2005-2001. 

 

Politiattester  
 

Sverresborg Hoops ivaretar rutinen satt av klubben med henblikk på innkreving av politiattester 

fra trenere og tillitsvalgte. 

 

Steinar Bjørke er tildelt ansvaret for politiattester i klubben styre. Disse skal løpende fornyes 

hvert 3dje år samt at nye skal på plass når nye trenere/tillitsvalgte går inn i rollen. Det ligger til 

grunn en relativt omfattende prosedyre fra Politiet for å få på plass disse viktige attester. 
 

Utdanning 
 

Sesongen 2014/15 ble også i år en sportslig suksess i seriespill. Klubben dominerer nesten alle 

serier i Regionen og våre beste yngre lag deltar i årsklasser opp til 2 år eldre for å få bedre 

matching. 

 

Vi har mange kandidater til landslag på yngre lag og håper flere enn Vegard Tøfte klarer å 

komme gjennom det trange nåløye å delta på landslag yngre klasser. 

 

Alle tabellene gjelder sesongen 2013-2014. 

 

Jenter (2000-2003) 

Dette laget var bare 7 spillere ved årsskifte 2013, men er nå oppe i hele 15 spillere. De har 

sesongen 2013-2014 ikke hatt tilbud om seriespill, men sesongen 2014-2015 har de spilt i GU13-

serien. De deltok også i EB helgene sammen med guttene. Det er kun Stjørdal som har lag i 

denne årsgruppen i Regionen. 

Dette laget deltok i Ammerud Open i mai. 

 

Damer/Jr. damer: 

Jentene fikk en mye bedre opplevelse i denne sesongen da Regionene klarte å få til en 2K-serie. 

Dette laget har rekruttert spillere i denne sesongen og er ved årsskiftet 15 spillere fra 1998-1983. 

Stjørdal ble hardeste konkurrent og var eneste lag som klarte å slå oss. Tok seriemesterskapet 

med knappest mulig margin. Det har vært jevnt tilsig av damer i år og ser frem til en ny sesong 

med flere på trening og forhåpentligvis flere lag. 

Deltok i Gjensidige Cup. 

BRMN 2K 

Nr. Lag Kamper S/T Pts/PM Poeng 
                                                        

1. Sverresborg Hoops 9 8/1 467/362 16 
                                                        

2. Stjørdal 2 9 7/2 440/338 14 
                                                        

3. Ranheim Pink Ladies 9 3/6 313/391 6 
                                                        

4. NTNUI Kittens 9 0/9 309/438 0 
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Herrer Junior GU19 (1997-1995) 
Juniorlaget hadde fremdeles nok spillere til å delta med eget lag denne sesongen, men ved 

årsskiftet var det bare 10 spillere. Som en ser av tabellen måtte de se seg slått av vårt GU16-lag 

som overraskende vant juniorserien. Bronse i serien er dog en god prestasjon.  

Deltok i Gjensidige Cup og ble nr 2. 

Dette laget ble nr 2. i sluttspill 2014 etter Hoops GU16. 

 

BRMN GU19 

Nr. Lag Kamper S/T Pts/PM Poeng 
                                                        

1. Sverresborg Hoops 2 (U16) 10 9/1 830/543 18 
                                                        

2. Singsaker 10 7/3 693/511 14 
                                                        

3. Sverresborg Hoops G19 10 5/5 601/596 10 
                                                        

4. Byåsen 10 5/5 551/569 10 
                                                        

5. Stjørdal 10 4/6 517/588 8 
                                                        

6. Aalesund Sharks JM 10 0/10 326/711 0 
                                                        

7. Ranheim Basket 0 0/0 0/0 0 
                                                           

 

Gutter G16 (1998) 

Dette laget hadde 15 spillere ved årsskiftet 2013 og 10 spillere ved årsskifte 2014. De vant 

GU16-serien med bare ett tap. Som en ser av tabellen var det Hoops 1998-laget som var det nest 

beste laget. GU98-laget deltok også som man ser i Juniorserien og vant denne serien også. En 

god årgang som dessverre mister mange gode talenter. 

Deltok i Gjensidige Cup og vant GU19. 

Dette laget deltok i NM i Bergen.  

Dette laget vant sluttspill GU16 i 2014. 

 

BRMN GU16 

Nr. Lag Kamper S/T Pts/PM Poeng 
                                                        

1. Sverresborg Hoops G98 12 11/1 970/440 22 
                                                        

2. Sverresborg Hoops G99 11 9/2 880/562 18 
                                                        

3. Singsaker 12 5/7 552/696 10 
                                                        

4. Ålesund Sharks 12 4/8 619/775 8 
                                                        

5. Stjørdal 11 0/11 393/941 0 
                                                           

 

Smågutter GU15 (1999) 

Her er en ny god årgang som gikk gjennom serien uten tap. De deltok også i GU16-serien med en 

sterk sølvmedalje. 

Dette laget er et av de beste lagene i Norge og har flere kandidater til landslag i yngre lag. I 

sesongen 2014-2015 har Christian Tøfte spilt på GU16 landslaget og deltatt i internasjonale 

turneringer. 

Deltok i Gjensidige Cup og vant GU16-klassen. 

Skal være med i uoffisielt skandinavisk mesterskap Scandia Cup i Påsken 2015.  

Dette laget vant også sluttspillet i 2014. 
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BRMN GU15 

Nr. Lag Kamper S/T Pts/PM Poeng 
                                                        

1. Sverresborg Hoops G99 10 10/0 846/268 20 
                                                        

2. Sverresborg Hoops G00 10 8/2 875/450 16 
                                                        

3. Ranheim Basket 10 5/5 457/543 10 
                                                        

4. IBBK Steinkjer Magic 10 3/7 254/545 6 
                                                        

5. Singsaker 10 2/8 275/563 4 
                                                        

6. Byåsen Basket 10 2/8 319/657 4 
                                                           

 

Smågutter GU14 (2000) 

Dette er nok en god årsklasse med hele 17 spillere ved årsskifte. Vant suverent seriemesterskapet 

og deltok i årsklassen over hvor det ble sølvplass. 

I denne årsklassen er det også mange kandidater til yngre landslag og flere har deltatt på 

landslagssamlinger i 2014. 

Deltok i Gjensidige Cup og vant klassen GU14. 

Vant Hansa Cup 2014 med resultat 38-23 mot Kjelsås. 

Deltok også i kvalik Scandia Cup som vi arrangerte selv. Ble nr 3 og ikke kvalifisert. 

Dette laget vant også sluttspillet i sin klasse og ble nr. 2 i sluttspill GU15. 

 

BRMN GU14 

Nr. Lag Kamper S/T Pts/PM Poeng 
                                                        

1. Sverresborg Hoops G00 10 10/0 537/134 20 
                                                        

2. Stjørdal J 10 7/3 375/303 14 
                                                        

3. Byåsen 10 5/5 321/334 10 
                                                        

4. Singsaker 10 4/6 256/294 8 
                                                        

5. Stjørdal 1 10 3/7 289/366 6 
                                                        

6. Sverresborg G01 10 1/9 139/486 2 
                                                           

 

Smågutter GU13 (2001-2002) 

Dette laget ble nr 6 i GU14-serien. Ellers deltok de i alle EB-helgene. 

Deltok i Gjensidige Cup i GU14-klassen.  

 

Microlagene (2003-2005) 

Vi har noen år hatt microlag på Tiller og i sesongen ble de etablert et Microlag også på Byåsen. 

Disse lagene deltok i alle EB-helgene i GU13-klassen. 

Tillerlaget deltok i Gjensidige Cup i klassen GU14. 

 

Sluttspill 2013-2014. 

Sluttspillet ble arrangert av Hoops og hadde følgende resultater: 

 

Sluttspillhelg 1. GU14 og GU16. 
I klassen G14 møttes Byåsen og Sverresborg Hoops G01 til den første og eneste semifinalen i 

denne klassen. Vinneren av denne semifinalen ville møte serievinner G00 i finalen. Grunnen til 

at de kun ble spilt en semifinale i denne klassen var at Stjørdal prioriterte å spille i egen 

vennskapsturnering på Stjørdal isteden og Singsaker hadde meldt at de ikke stilte i sluttspillet i 

GU14. Dermed var det kun Byåsen og Sverresborg Hoops GU01 som spilte semifinale. 

Semifinaler GU14 

 

Byåsen- Sverresborg Hoops G01: 71-11 
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Finale GU14 

Sverresborg Hoops G00-Byåsen 54-19 

 

Semifinaler GU16 

Sverresborg Hoops G99-Singsaker: 20-0  walk over 

 

Finale GU16 

Sverresborg Hoops G98-Sverresborg Hoops G99 55-52 

 

Sluttspillhelg 2. GU15 og G19. 
Hadde sammen problem denne helgen hvor det bare var 3 lag som stilte i begge klasser. 

 

Semifinale G15 

Sverresborg Hoops G00-Byåsen: 80-27 

 

Finale G15 

Sverresborg G99- Sverresborg G00: 101-65 

 

Semifinale GU19 

Sverresborg Hoops G00-Byåsen: 59-47 

 

Finale GU19 

Sverresborg Hoops U16-Sverresborg Hoops G19: 85-50 

 

Vinner sluttspill 2013-2014 

 Smågutter G14: Sverresborg Hoops  

 Gutter G15: Sverresborg Hoops 

 Gutter G16: Sverresborg Hoops 

 Junior menn G19: Sverresborg Hoops 

 

Styret gratulerer lagene med seieren! 

 

Trenere. 

Vi har Regionens største trenerstall og er stolte over det.  

Vårt flaggskip er selvfølgelig Ron Billingslea som er ansatt hos oss. Som en av få klubber i 

Norge har vi i Hoops ansatt en profesjonell trener som bare skal trene yngre lag.  

Ron trener de fleste lagene våre og holder oppsyn med resten som trenerkoordinator.  

Han fikk årets hederspris 2014 på Den Store trenerhelgen (DSTH) i Oslo med følgende sitat fra 

NBBF: 

Årets hederspris gikk til Ron Billingslea (Sverresborg) 
Følgende ble sagt om årets prisvinner: 

- En av de mest kunnskapsrike trenerne i landet 

- Har hatt ansvar for både lag på nasjonalt nivå, landslag og på regionalt nivå i en årrekke. 

- Har de siste årene jobbet hovedsakelig med talentutvikling 

- Få trenere har vært involvert i så mange ulike klubber som årets prisvinner 

- Han er nok også den mestvinnende coachen i Norge. 

- Han er ikke norsk, men her til lands startet det hele i Tromsø før turen gikk til Oslo, Kongsberg, 

Bergen og nå i Trondheim 

 

Styret er stolt over å ha en av Norges beste trenere i klubben. Gratulerer Ron. 

 

Ron har betydd mye for alle våre yngre spillere og det ser en klart og tydelig når en kikker på 

listen over aktuelle landslagsspillere i klubben, som er nevnt i avsnitt representasjon. Ron har 

kontrakt i flere år hos oss og vi gleder oss til fortsettelsen. 
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Trenerne har hatt flere møter i 2014 og vi deltok på DSTH som en av de klubben med flest 

deltagere i hele Norge. I 2014 har vi også fått noen tidligere trenere som har fått barn som vil 

delta hos oss. Disse trenerne ser vi på som er stor resurs i fremtiden. 

 

Vegard Tøfte har vært assisterende landslagstrener for GU16. 

 

På slutten av året utlyste NBBF en amnestiordning når det gjelder trenerkompetanse. Morten 

Tøfte tok ansvaret for at alle våre trenere (også tidligere trenere) sendte inn sin CV og ble 

behørig registret i NBBFs offisielle register. Vi har i dag følgende antall registrerte trenere: 

Trener 0: 7 

Trener 1: 4 

Trener 2: 3 

Trener 3: 1 

 

Dommere. 
 

I sesongen 2013/2014 dømte Sverresborg sine dommere over 30 % av regionen seriekamper.  Vi 

hadde en stor aktiv gruppe dommere som dømte mye.   Våren 2014 hadde ikke regionen klart seg 

uten en fantastisk innsats av klubben mange dommere.  Vi vil gi en stor takk til disse for en flott 

innsats. I løpet av sommeren skjedde det noe. 

 

Vi har i dag 5 «aktive» dommere i klubben, hvorav bare 2 har dømt mer enn 10 kamper! 

«Aktive» defineres her som dommere som har dømt 6 seriekamper eller flere i sesongen 2014-

2015.  Bare 2 av våre dommere har dømt over 10 kamper.   

Det er i løpet av sesongen avholdt 2 dommermøter med info, regeloppdateringer, pizza og 

videoklipp – dessverre med meget svakt oppmøte. 

Antall dommere viser stor nedgang siden i fjor og vi sliter litt med å få alle til å bidra. Som 

største klubb har vi et ansvar for at alle kampene i Regionen skal bli arrangert med 2 dommere. 

Her må vi ta et tak neste år for å komme opp på det nivå vi tidligere har vært 

 

Vår dommerkontakt fikk på forbundstinget i vår NBBFs Hederstegn. Denne utmerkelsen henger 

meget høyt og NBBF hadde følgende uttalelse om Knut: 

 

Hederstegnet - norsk basket høyeste utmerkelse ble i under banketten lørdag på årets 

forbundsting utdelt til nestoren på dommersiden - Knut R. Myhre 

Under stående applaus fikk Knut R. Myhre tildelt 

NBBFs Hederstegn for sitt usedvanlig lange virke innen 

norsk basketball. I over 55 år har Myhre markert seg 

som en vesentlig person og bidragsyter. De fleste 

kjenner han kanskje mest for sitt virke i NBBF 

Dommerkomite hvor han de siste 10 årene har sittet som 

leder. 

Knut Myhre har imidlertid vært sentral tillitsvalgt i en 

rekke roller utover det å leder dommerkomiteen. Han var 

på 60-tallet med i startfasen på norsk basketball og 

deltok på det første norske landslag. Fram til starten av 70-tallet var han fast inventar på 

seniorlandslaget og var en fryktet skytter i norske toppserie. 

Knut valgte tidlig å satse på en dommerkarriere og ble FIBA-dommer allerede på slutten av 60-

tallet. På elitenivå her hjemme dømte han aktivt fram til 1992 før han valgte å la yngre krefter ta 

mer ansvar. Samtidig som han hadde sitt hovedfokus på dommergjerningen og utviklingen av 

nye dommere har har også hatt tid til være leder for Sør-Trøndelag Basketballkrets i en årrekke i 

tillegg til flere andre verv lokalt i Trondheimsområdet, men også på nasjonalt nivå. 
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Totalt har han altså vært aktiv som enten spiller, dommer og leder siden 1959 og er dermed uten 

tvil en høyst verdig vinner av NBBFs Hederstegn. 

 
 

Økonomi 
 

Årets samlede underskudd for 2014 ble kr 94 000, og er i tråd med budsjettert underskudd på kr 

93 284.  

Aktiviteten i klubben ble større i 2014 enn antatt. Vi har hatt flere lag i seriespill enn noen gang, 

noe som har gitt høyere kostnader, men som også har generert tilsvarende høyere inntekter. 

Pga underskuddet er likviditetsbeholdningen redusert med ca kr 110 000, fra kr 723 000 i 2013 til 

kr 612 000 i 2014. 

Egenkapitalen utgjør ved utgangen av 2014 kr 646 000, mot 740 000 i 2013.  Av dette er  

kr 250 000 øremerket til utebane. 

 

Til tross for underskudd i 2014, er den økonomiske situasjon for klubben likevel god, og klubben 

har god likviditet. 

En god likviditet og sunn drift er viktig for å kunne ha handlefrihet. 

 

Sammenligner vi årets resultat med 2013, som gav et overskudd på hele 323 065, skyldes 

nedgangen i resultatet hovedsakelig følgende forhold:  

 

  Reduksjon i dugnadsinntekter; ca 270’  

  Økning underskudd ifm årets treningssamling i Liepaja; ca 40’     

  Økning i lønn – og trenerutgifter til våre trenere; ca 100’   

 

Klubbens totale gjeld er ikke vesentlig endret fra 2013.  

 

Utestående fordringer har økt noe fra 2013.   

Det meste av posten gjelder utestående treningsavgifter mot klubbens medlemmer, og i forhold 

til tidligere år har denne posten økt kraftig.  

Høsten 2014 ble SportsAdmin medlemsadministrasjon og Min Idrett tatt i bruk som 

elektronisk betalingsportal for innkreving og oppfølging av treningsavgifter og egenandeler osv.  

 

Dette har for mange medlemmer vært utfordrende å benytte, og mange har derfor ikke innbetalt 

treningsavgiften til forfall.  

Bruk av Min Idrett reduserer det administrative arbeidet for klubbens innkreving og oppfølging 

av treningsavgifter osv. Klubben vil derfor fortsette å benytte dette systemet, så alle medlemmer 

må få dette på plass.  

 

Spillerlisens er et krav for å kunne spille seriekamper. Dette følger av Norges Basketballforbunds 

regelverk.  

Lisens = forsikring av spiller = spilleberettiget  

   

Ingen lisens = ikke spilleberettiget  

 

Lisensen betales også gjennom Min Idrett. Lisensieringen er gjeldende fra 1/10 evt 

betalingstidspunktet dersom det er senere, og fram til 1/10 etterfølgende år.  

Pr 31/12 hadde vi 64 lisensierte spillere. Det forventes at dette tallet vil øke noe til neste år. 

 

Styret foreslår overfor årsmøtet at årets underskudd på kr 94 000 dekkes inn som følger:  

 

Overført fra annen egenkapital:   kr 94 000. 

http://www.idrett.no/it/Nyheter/Sider/SportsAdminmedlemsadministrasjon.aspx
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For øvrig vises det til regnskapet og notene for mer utfyllende informasjon. 

 

 

Dugnad/sponsor 
 

I 2014 har vi stort sett hatt våre faste dugnader med tømming av dødsboleiligheter. Vi har til 

sammen hatt 15-20 dugnader i forbindelse med rydding og vasking av dødsbo. Disse gir oss gode 

inntekter uten at det tar for mye tid og ressurser. De kommer dessverre som regel på et ugunstig 

tidspunkt og kan ikke flyttes. Dette fører til frustrasjon for de som organiserer og det blir også 

vanskelig å få tak i folk på kort varsel.  

Vi hadde et Dugnadsbudsjett på kr 120 000,- som vi nådde akkurat i år. Ser en på regnskapet vårt 

bringer alle dugnadene våre inn samme inntekt som våre kostnader til cuper. Uten disse 

inntektene ville våre egenandeler for cuper blitt ca kr 1 000,- høyere.  

  

Møbeldugnaden gikk mot slutten i 2014 og ga oss mer arbeid enn inntekter. Vi har fremdeles 

ikke ryddet ut restlager for denne dugnaden. Dette må gjøres snarest. 

 

Klubben har også bingoinntekter fra bingo i 2014 og har nå samarbeidet med en fast 

bingoentrepenør Maxspill i de siste årene.  Dette ga oss 96 243,- i inntekter mot budsjett kr 

80 000,-. Klubbens mest lettjente penger. 

 

Vi har god tilgang til jobber, men det krever ressurser til å organisere og ikke minst få folk til å 

stille opp.  Vi har, stort sett, klart å få nok folk til alle våre dugnader, men det blir mye 

ekstraarbeid for de som organiserer nå spillere/foreldre ikke gir tilbakemelding på dugnader de er 

satt opp på. Vi sliter fortsatt med at noen ikke gir noe lyd fra seg og uteblir fra dugnader de er 

satt opp på.  Vi må få flere til å gjøre litt og ikke belaste noen få med masse arbeid.  

 

Grasrotandelen. 
Klubben er registrert i frivillighetsregisteret og har derav mulighet til å tjene penger på 

tipping/lotto og lignende. På Grasrotandelen til Norsk Tipping gikk vi fra 39 til 41 spillere og 

fikk inn kr 11 962,01 i 2014. 

Med nesten 170 medlemmer er potensialet her mye større.   

 

Sponsorer. 

Klubben har gjennom SIF hatt en sponsoravtale med Adidas/Nor-Contact Dette har gitt oss 

muligheten til å ta ut Adidasutstyr for kr. 65 000,-. I 2015 blir denne sponsoren byttet ut med G-

sport Lefstad.  

 

Klubben oppfordrer medlemmene å bruke rabattkortet og handle sitt sportsutstyr hos G-sport 

Lefstad neste år. 

. 

Kommunikasjon 

 

Hjemmesiden er vår beste kommunikasjonskanal og vi brukt mye tid på dette i 2014. Viktig å ha 

god kontakt med våre medlemmer.  

Våren 2014 ble det tatt initiativ fra noen ildsjeler i SIF for å lage en ny hjemmeside for laget da 

vår hjemmeside hadde en gammel og tungvidt brukervennlighet. Det ble satt ned en 

prosjektgruppe hvor alle særidrettene var med, og Siri Strømme og Mathias Aarskog fra Hoops 

deltok svært aktivt i denne prosessen. Siri Strømme har gjort en kjempejobb med oppbyggingen 

av vår nye hjemmeside som blir lagt ut i februar 2015. Vi påstår ubeskjedent nok at vi har den 

beste hjemmesiden i Regionen og når den nye plattformen kommer ut blir vi enda bedre. 

Hjemmesiden skal være et oppslagsverk for informasjon til nye medlemmer, foreldre, 
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tillitsvalgte, spillere og andre som ønsker å vite om vår aktivitet. Vår nye hjemmeside vil ha egne 

faner for hvert lag og representanter for lagene skal drive sine egne lagsider. 

Dess bedre vår hjemmeside er, dess mindre spørsmål vil bli stilt til våre arbeidende tillitsvalgte 

og vi får dermed frigitt energi til å bruke mer tid på aktiviteter med våre barn og ungdommer som 

spiller basket. 

Men vi har også andre informasjonskanaler i klubben. De fleste lagene har egne Facebook-sider, 

hvor vår aktivitet i lagene blir lagt ut. Dette er et medium barn og ungdom kjenner og avtaler om 

kjøring til kamper etc blir formidlet her. Klubben har også sin egen Facebook-side hvor det 

legges ut bilder av det som skjer i klubben og reklamerer selvfølgelig med vår hjemmeside. 

 

Arrangement 
 

Kvalik Scania Cup GU15 (2000) Munkvollhallen 20.-21. september. 

 

Turneringen åpnet lørdag morgen med en jevn kamp mellom Asker og hjemmelaget Hoops. 

Asker trakk det lengste strået og fikk åpningen de håpet på. Sverresborg møtte Haugesund et par 

timer etterpå og fikk det tungt. Haugesund sjokkerte og vant 108-41. Asker hadde hvilt og sto 

imot deler av Haugesund-trøkket i dagens siste kamp kl.18:00, men HABA ble for sterke og gikk 

av banen med 87-63. De samme lagene møttes igjen til første dyst morgenen etter. HABA hadde 

sovet best og vant 85-35. Turneringens jevneste kamp kom mellom Asker og Sverresborg. 

Gjestene fra Asker knep seieren i sluttsekundene, 77-73. Sverresborg bedret poengproduksjonen 

fra lørdag, men var fortsatt et godt stykke unna HABA i den siste kampen som endte 109-61 til 

Rogalendingene. Mikal Gjerde fra HABA ble turneringens desiderte toppscorer. Han puttet 61 

poeng mot Hoops, og hadde et snitt gjennom turneringen på 47. 

HABA er dermed sikret deltagelse i Scania Cup. (Flere lag kan imidlertid bli invitert av Scania) 

Sverresborg gjennomførte arrangementet med stø hånd. Kvalifiseringsturneringer til Scania Cup 

kan bli en tradisjon i årene som kommer. 

 

Resultater: 

Lørdag 
#1 10.00 Asker BC - Sverresborg 75-66  

#2 14.00 Sverresborg - Haugesund 41-108  

#3 18.00 Haugesund - Asker BC 87-63 

Søndag 
#4 09.00 Haugesund - Asker BC    85-35  

#5 12.00 Asker BC - Sverresborg    77-73  

#6 15.00 Sverresborg - Haugesund    61-109 

 

Vårt GU15-lag klarte ikke å kvalifisere seg, men vårt GU16 (1999) fikk invitasjon og skal delta 

påsken 2015.  

 

Easy Basket og Easy Basket Challenge i Munkvollhallen 01. og 02. mars 2014 
 

På lørdag åpnet vi med EBC på formiddagen der 18 stk. U10 spillere deltok under kyndig 

veiledning av Ron og flere «hjelpere» fra 1999 og 2000. EBC spillere fra Stjørdal måtte melde 

avbud, så det var kun Hoops’ere denne gangen.  

 

På lørdag ettermiddag og søndag gjennomfører vi Easy Basket med U12 og U13 lag fra 

Ranheim, Singsaker, Stjørdal og Sverresborg Hoops. Byåsen måtte melde avbud rett før 

turneringen startet. Regionen sto for premiering (medaljer og t-shirts) og hele helgen ble det 

arrangert kiosk og kafe i inngangspartiet i Munkvollhallen. 

 

Sverresborg Hoops stilte med dommere og sekretariat fra egen klubb. Vi har laget gode rutiner 

gjennom et hovedsekretariat som tar seg av lagoppstillinger, kampskjema, forespørsler fra 
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foreldre og lagledere. Knut Myhre styrer dette med erfaren hånd. Hovedsekretariatet passer også 

på at kampene kommer i gang i rett tid og at dommere, kampsekretariat og kampskjema er 

tilstede. De har også ansvar for litt resultatinfo og at kampene følger tidsskjema. Denne 

strukturen funger svært godt og vi føler vi har god kontakt med det som skjer på og utenfor 

banen. 

 

Vi brukte bare interne dommere fra Hoops, da vi har mange dommere som har tatt dommerkurs 

og som ikke har dømt noe vesentlig i sesongen.  

 

Arrangementet ble godt gjennomført og vi fikk gode tilbakemeldinger fra gjestende lag. 

 
Liepaja 2014  

 

Vi var 79 deltagere totalt (spillere og foreldre). Hoops Elite (nå Nidaros Jets) deltok med 9 

deltagere.  En spiller fra TNT (98), en fra Stjørdal basket (99) og en fra Singsaker basket (99) 

  

Hoveddelen av treningssamlingen varte som tidligere år i én uke fra fredag 8. august til fredag 

15. august. 17spillere og 2 ledere forlenget oppholdet 4 dager før hoveddelen, til et totalt opphold 

fra mandag 4. august til fredag 15. august. Det ble gjennomført 97 treningsøkter/kamper med 

forskjellige grupper under oppholdet.  Vi fikk også spilt ett par kamper mot tøffe lag fra Moskva. 

Herrelaget var i en annen by og spilte mot ett lokalt lag. Opplegget ellers var i stor grad som 

tidligere med fly fra Værnes til Riga og buss til Liepaja. Vi bodde på Hotel Amrita og hadde alle 

treninger i Olympiskais Centre.  

  

Vi hadde 6 treningsgrupper i hoved uken: Det ble stort sett trent to økter per dag bortsett fra en 

dag med sosial aktivitet. Noen spiller som ambulerte på forskjellige treningsgrupper hadde opptil 

tre treninger per dag. De som reiste 4 dager tidligere hadde i den perioden 3 treninger pr. dag. 

Dette gjorde at de mest aktive hadde godt over 20 treninger på 11 dager, noe som er ett svært 

ambisiøst og tøft opplegg. 

 

Vi hadde ingen vesentlige skader og heller ikke noe sykdom i gruppen under oppholdet. 

Noen belastningsutfordringer ble det på noen da treningsmengden var stor etter en for noen en 

lang ferie. 

Vi hadde med oss egne trenere og leide også trenere fra Lauvas.  Følgende trenere ble brukt 

under oppholdet.  Ron Billingslea, Vegard Tøfte, Keith Downing, Luke Jenkinsen, Armands 

Misus og Zintis. 

Noen av de eldste spillerne deltok som trenere for de yngste 

 

Hoops dekket lunsj for alle spillere i hallens kafeteria. Der serveres meget god og ordentlig mat. 

Dette foregikk på slaget en halv time etter øktas slutt og dessuten etter en obligatorisk dusj. 

Denne praksisen ble innført for to år siden, og vi hadde meget gode erfaringer med den i forhold 

til restitusjon, sykdomsforebygging og sosialt.  

  

Ellers var mange spillere flinke til å restituere i det flott spa/badeanlegget som ligger i 

Olympiskais Centre, eller bare ta det med ro på hotellet.  Mange benyttet også hallens 

fysioterapeut. 

 

Av felles sosiale aktiviteter var en felles middag for alle spillere og foreldre på restauranten 

Klondyke samt Paint ball en halv dag for de som ønsket det. 

 

Mange av foreldrene brukte også treningsstudioet, idrettsbanen og hadde med sykkel og var til 

dels svært aktive under oppholdet. 
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Representasjon. 
 

Følgende har deltatt på møter i regi av regionen: 

Bjørn Åge Bergsjordet, Mathias Aarskog, Vegard Dischington Tøfte, Morten Tøfte, Alexander 

Reiertsen 

 

Verv i regionen: 

Mathias Aarskog Nestleder 

Joakim Rosenlund Styremedlem Rekruttering 

Siri Strømme Styremedlem Rekruttering 

Knut Roald Myhre Dommerkomiteen 

Morten Tøfte Seriekomiteen 

 

Regionlags spillere som ble uttatt til NTC 2014 fra Sverresborg sesongen 2014 

 

G2000: (6 av 12) 

 

Fredrik Antonsen 

Sigurd Lorange 

Jørgen Bjørke 

Johan Karlsen 

Alessandro Zulijani 

Kieran Utne 

 

 

G2001: (5 av 12) 

 

Haakon Hindbjørgmo 

Even Garli 

Bo Schønberg 

Christian Johanssen 

Martin Muruvik 

 

J2000: 

Jennifer Appiah 

Ine Ervik 

 

J2001: 

Rachel Appiah 

 

Spillere som har vært innom landslagssamlingene i 2014 

 

Vår 2014: 

 

G16 Uttakssamling landslag (topp 30) 

Christian Tøfte 

Eskil Alstad 

Fredrik Hallberg 

Christian gikk videre å spilte Nordisk og EM. Var underårig.  Han fikk med seg 12 landskamper 

 

Høsten 2014: 

Uttakssamling i mai for G/J16: 

 

G1999: 
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Patrick Sæterøy 

Sigurd Lorange 

Alessandro Zulijani 

Edvin Knoph 

Eirik Stigen 

Christian Tøfte (Var på G98 samling denne helgen) 

 

J1999: 

Nora Valør Wist 

 

Følgene ble tatt ut til NBBFs Talent Camp for G/J16 (30 spillere pr kjønn): 

Christian Tøfte 

Patrick Sæterøy 

Sigurd Lorange 

 

Nora Valør Wist 

 

Tatt ut til U16 Landslag bruttotropp (16 spillere): 

G16: 

Christian Tøfte 

Patrick Sæterøy 

J16: 

Nora Wist 

 

 

 

 

Trondheim april 2015 

 

Styret 

 

 


